

PPWR Declaration of Compliance

For the packaging and packaging components manufactured by us, we hereby confirm compliance with the requirements listed below.

I. Compliance with Heavy Metal Requirements in Accordance with Regulation (EU) 2025/40 (PPWR)

Based on our current knowledge and on the raw material information, product specifications, and supplier declarations available to us, we hereby confirm that the products and packaging manufactured by us comply with the heavy metal requirements set out in Regulation (EU) 2025/40 on Packaging and Packaging Waste (PPWR).

The combined concentration of the following heavy metals:

- Blei (Pb)
- Cadmium (Cd)
- Quecksilber (Hg)
- sechswertiges Chrom (Cr VI)

does not exceed the limit value of 100 mg/kg for packaging and packaging components.

II. Statement regarding PFAS (Per- and Polyfluoroalkyl Substances) and (H-)CFCs and (H-)HFCs

Based on our current knowledge and on the raw material information and supplier declarations available to us, we hereby confirm that no PFAS (Per- and Polyfluoroalkyl Substances) and no halogenated or partially halogenated fluorinated (chlorinated) hydrocarbons ((H-)CFCs/(H-)HFCs) are intentionally added to the products and packaging manufactured by us.

Furthermore, we are currently not aware of any information indicating the presence of PFAS in the raw materials or products used by us.

Should new information regarding the composition of the raw materials used become available in the future, or should the applicable legal requirements change, we will inform our customers accordingly.

III. General Notice

The above statements are based on the information currently available to us, including raw material data sheets, supplier declarations, and technical documentation.

This declaration does not constitute a product specification. It serves solely as evidence of compliance with the above-mentioned legal and normative requirements at the date of issuance.

Ochtrup, 17 August 2026



Michael Götz
Managing director

Wi-Sales GmbH

PPWR-Unbedenklichkeitserklärung

Für die von uns hergestellten Verpackungen und deren Komponenten bestätigen wir die Erfüllung der nachfolgend aufgeführten Anforderungen.

I. Einhaltung der Schwermetallanforderungen gemäß Verordnung (EU) 2025/40 (PPWR)

Hiermit bestätigen wir nach heutigem Kenntnisstand sowie auf Grundlage der uns vorliegenden Rohstoffinformationen, Produktspezifikationen und Lieferantenerklärungen, dass die von uns hergestellten Produkte und Verpackungen die Anforderungen der Verordnung (EU) 2025/40 über Verpackungen und Verpackungsabfälle (PPWR) hinsichtlich der Schwermetallgehalte erfüllen. Die Summe der Konzentrationen folgender Schwermetalle

- Blei (Pb)
- Cadmium (Cd)
- Quecksilber (Hg)
- sechswertiges Chrom (Cr VI)

überschreitet den Grenzwert von 100 mg/kg für Verpackungen und Verpackungsbestandteile nicht.

II. Erklärung zu PFAS (Per- und Polyfluoralkylsubstanzen) und (H-)FCKW und (H-)FKW

Hiermit bestätigen wir nach heutigem Kenntnisstand sowie auf Grundlage der uns vorliegenden Rohstoffinformationen und Lieferantenerklärungen, dass den von uns hergestellten Produkten und Verpackungen keine PFAS (Per- und Polyfluoralkylsubstanzen) und halogenierte oder teilhalogenierte Flur(chlor)kohlenwasserstoffe ((H-) F(C)KW) gezielt zugesetzt werden. Darüber hinaus liegen uns derzeit keine Erkenntnisse vor, die auf das Vorhandensein von PFAS in den von uns eingesetzten Rohstoffen oder Produkten hinweisen. Sofern zukünftig neue Informationen zur Zusammensetzung der eingesetzten Rohstoffe bekannt werden oder sich die rechtlichen Anforderungen ändern, werden wir unsere Kunden entsprechend informieren.

III. Allgemeiner Hinweis

Die vorstehenden Aussagen basieren auf dem aktuellen Stand der uns vorliegenden Informationen, Rohstoffdatenblätter, Lieferantenerklärungen und technischen Unterlagen. Diese Erklärung stellt keine Produktspezifikation dar, sondern dient dem Nachweis der Einhaltung der genannten gesetzlichen und normativen Anforderungen zum Zeitpunkt ihrer Ausstellung.

Ochtrup, 17.08.2026


Michael Götz
Geschäftsführer

Wi-Sales GmbH